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Oświadczenie skierowane do minister rozwoju regionalnego Elżbiety Bieńkowskiej

W trakcie dyżurów senatorskich dotarły do mnie informacje od osób ubiegających się o unijne dofinansowanie
na prowadzenie działalności gospodarczej. Twierdzą one, że pomimo zapewnień Polskiej Agencji Rozwoju
Przedsiębiorczości o tym, że każdy poprawnie wypełniony wniosek będzie rozpatrzony pozytywnie i otrzyma
dofinansowanie, okazało się niestety, że PARP dofinansowuje jedynie część projektów – te, które zostały zgłoszone
jako pierwsze w kolejności.

Z tego powodu zwracam się do Pani Minister z prośbą o rozważenie możliwości wprowadzenia w przyszłości
ocen punktowych i listy rankingowej, która będzie tworzona na podstawie liczby uzyskanych punktów. Pozwoliłoby
to obiektywnie decydować o przyznaniu dofinansowania dla najlepszych projektów złożonych przez
przedsiębiorców.
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